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2 2  т р а вн я  2 016  рок у, 
о б л а с н е ,  р а й о н н е 
богосл уж інн я ,  а  т акож 
б о г о с л у ж і н н я  л і д е р і в 
малих груп відбулося під 
час недільного вечірнього 
богослужіння. Були присутні 
1 690 осіб,  у  тому  числі 
лідери трьох найбільших 
парафій (парафії 1-9, 10-21 
і 22-32); китайська парафія 

(к о р е й с ь к о - к и т а й с ь к а 
і  к и т а й с ь к а ) ;  п а р а ф і я 
іноземців (іноземців, які 
живуть в Кореї). Також на 
богослужінні були присутні 
лідери 43 церков-філій, у 
тому числі Церкви Манмін 
Масану, Теджону, східного 
Кванджу,  Гумі ,  Мір’яну, 
Чханвону, Чхонану, Муану, 
Йосу,  І ксану,  Чонджу  і 
Нового Кванджу. 
Велася пряма трансляція 

богослужіння на каналі ВМХ 
(www.gcntv.org) і в мережі 
Інтернет. Богослужінням 
керував  старший  Гонк і 
Парк, президент Асоціації 
чоловіків – обласних лідерів. 
Старша дияконіса Кьюнге 
Джеон, президент Асоціації 
жінок – лідерів малих групп, 

відповідала за молитву, а 
старша  дияконіса  Місун 
К і л  і з  Церк ви  Манм і н 
Деджон, читала уривок із 
Писання. Потім учасники 
по-особливому прославили 
Бога своїми серцями. 
Старший пастор доктор 

Д ж е р о к  Л і  п р о ч и т а в 
проповідь під назвою «Міра 
віри», яка засновується на 
Посланні до римлян 12:3, де 
він торкнувся трьох пунктів 
стосовно того, як досягти 
такої віри, яку повинні мати 
лідери. 
Він  спонукав  їх ,  щоби 

вони зробили все можливе 
д л я  до с я г н ен н я  с е рц я 
Господа, перевіряючи три 
напрямки: глибина серця, 
тобто,  ск ільки  духовної 

любов і  і  ла г і днос т і  ви 
досягли; ширина серця, а 
саме, скільки душ ви можете 
прийняти і служити їм; і 
потужність серця, інакше 
кажучи, що проявляється у 
ваших справах. 

П і д  ч а с  с л у ж і н н я 
учасники вирішили більше 
зростати у вірі, піклуватися 
про  душі  інших  людей , 
маючи  серце  Господа ,  і 
досягати міри зросту, яка 
належить повноті Христа.

Фестиваль кришталевої музики на кришталевому форумі в Ізраїлі

14 травня 2016 року о 6 вечора відбувся 
Фестиваль кришталевої музики у залі 
Кібуц Шефраїм, готель Кібуц, в Ізраїлі, 
на якому були присутні близько 900 осіб, 
у тому числі місцеві месіанські євреї, а 
також учасники з Південної Кореї, Росії, 
України, Філіппін, Африки і Латвії. 
Фестиваль кришталевої музики 

взяв  початок  у  2010 році  під  час 
Кришталевого форуму (Асоціація 
пасторів Ізраїлю). З 2012 року на 
нього почали запрошувати виконавчі 
ком а н д и  Цен т р а л ьно ї  Це рк ви 

Манмін, які прославляють Бога. У 
2016 році  дияконіса  Сеонкеол  Ю 
разом із Танцювальною командою 
тріумфального поклоніння Комітету 
виконавчих видів мистецтв виступили у 
першій частині фестивалю, а також під 
час кульмінаційної точки заходу. Вони 
танцювали під традиційні ізраїльські 
пісні, показали танець з віялами і 
могутній танець поклоніння. Дияконіса 
Ю прославила Бога, а також вела у 
прославлянні, щоби парафіяни могли 
разом прославити Бога. 

Цей захід транслювали наживо через 
супутники і в мережі Інтернет канали 
ВХМ, ТіБіЕн Росія, СіЕнЕл, Імпакт ТіВі 
і канал Ін Вікторі, так що жителі Росії, 
України, Сполучених Штатів Америки, 
Казахстану та Ізраїлю могли долучитися 
до заходу через трансляцію. 
К р и ш т а л е в и й  ф о р у м  б у л о 

організовано пасторами Ізраїлю, які 
отримали духовне заохочення від 
служіння доктора Джерок Лі в Ізраїлі. 
Доктор Лі проповідував Євангеліє і 
являв могутні справи у багатьох місцях 

Ізраїлю впродовж 12 візитів протягом 
трьох років, починаючи з липня 2007 
року. 
У вересні 2009 року він провів 

Об’єднану кампанію в Єрусалимському 
міжнародному центрі конвенцій. Відтоді 
пастори кришталевого форуму провели 
велику кількість різноманітних служінь, 
проводячи такі заходи як Фестиваль 
кришталевої музики, кампанії зцілення 
з  хусткою,  пасторськ і  семінари , 
молодіжний  табір і  семінари для 
подружніх пар. 

Обласне, районне богослужіння, а також 
богослужіння лідерів малих груп – 2016
Заголовок: «Міра віри» (Послання до римлян 12:3) Доповідач: старший пастор доктор Джерок Лі

Фестиваль кришталевої музики – 2016 прославив Бога через людей, які приїхали з різних країн. Дияконіса Сеонкеол Ю і Танцювальна команда тріумфального поклоніння 
Центральної Церкви Манмін (посередині) були запрошені і зворушили серця багатьох присутніх. 
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 

Символ віри
Видавництво Центральної Церкви Манмін 

29, цифровий-ро 26-Гіль, Гуро-гу, Сеул, Корея (08389)
Телефон: 82-2-818-7047 Факс: 82-2-818-7048 
http://www.manmin.org/english
         www.manminnews.com
e-mail: manminen@manmin.kr
Видавець: доктор Джерок Лі 
Головний редактор: старша дияконіса Ґеумсун Він 
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«А плід духа: любов, радість, мир, довготерпіння, добрість, милосердя, віра, лагідність, здержливість: Закону нема на таких!» 
(Послання до галатів 5:22-23)

Плід лагідності

Звичайно говорять, що лагідна 
людина м’яка і стримана за характером. 
Але духовна лагідність, яку визнає Бог, 
полягає не лише у м’якості і лагідності. 
Тож як з дев’яти плодів Духу людина 
може отримати плід «лагідності»? 

1. Мати серце, що розуміє, і 
охоплювати всіх людей 
Бути духовно лагідною людиною 

означає мати мудрість і здатність 
розрізняти правду і неправду, і у той 
же час розуміти і приймати всіх, 
тому що в цих людях немає зла. 
Тобто, це означає мати доброчесну 
великодушність у поєднанні з м’яким і 
стриманим характером. Якщо ви маєте 
таку доброчесну великодушність, ви 
будете не лише лагідними весь час, але 
також за необхідності матимете почуття 
власної гідності. 
Серце лагідної людини м’яке, наче 

бавовна. Якщо ви кинете камінь у вату 
або штрикнете її голкою, вата просто 
вкриє і обгорне камінь і голку. Так 
само, незалежно від того, як інші люди 
ставляться до такої особи, лагідна 
людина не матиме неприємних почуттів 
у своєму серці до них. Тобто, така 
людина не сердиться і не хвилюється. 
Також вона не змушує інших відчувати 
незручності. Вона не осуджує, а розуміє 
і приймає інших. 
Люди відчуватимуть спокій такої 

людини, так що багато людей можуть 
прийти і знайти відпочинок поряд 
з нею. Така людина – наче дерево з 
багатьма гілками, на які можуть сісти 
птахи, звити гнізда і відпочити на її 
гілках. 
Наприклад, Мойсея визнав Бог за 

його лагідність. У Книзі Числа 12:3 
написано: «А той муж, Мойсей, був 
найлагідніший за всяку людину, що на 
поверхні землі». Всього синів Ізраїлю 
було 600 000 дорослих чоловіків. Разом 
з жінками і дітьми кількість людей 
становила більше 2 мільйонів. Саме 
завдання керувати такою великою 
кількістю людей було дуже важким 
для звичайної людини. Ізраїльтяни 
скаржилися і повстали проти Мойсея 
незважаючи на те, що він явив їм 
велику силу. Лише дізнавшись про 
той факт, що Мойсей вів таку велику 
кількість людей по пустелі протягом 
40 років, ми можемо зрозуміти, якою 
лагідною людиною був Мойсей. 
В Євангелії від Матвія 5:5 написано: 

«Блаженн і  л а г і дн і ,  бо  з емлю 
вспадкують вони». Тут, успадкування 
землі не означає, що ви отримаєте 
ділянку землі на цій планеті. Це 
означає, що в залежності від того, 
наскільки ви досягли лагідності, ви 
отримаєте велику ділянку землі на 
небесах. 
Навіть якщо ви володієте великим 

наділом землі тут, на землі, ви не 
зможете забрати його на небеса. Але 
якщо ви отримаєте землю на небесах, 
досягнувши лагідності, це буде вашою 
вічною спадщиною. Там ви зможете 
постійно відчувати щасливі моменти з 
Господом і дорогими для вас людьми. 

2. Духовна лагідність схожа на 
добрий ґрунт
У духовному розумінні лагідне 

серце подібне до доброго ґрунту. Якщо 
людина має багато зла, її серце стає 
твердим, наче ґрунт при дорозі, і вона 
не зможе прийняти істину. Навіть 
почувши істину і отримавши Божу 
благодать, така людина скоро починає 
сумніватися і благодать відходить від 
неї, тому що вона відмовляється від 
благодаті заради отримання земних 
речей. Але навіть такий ґрунт може 
стати добрим, якщо людина старанно 
працюватиме, щоби змінити його. 
Навіть сама неродюча земля може 

змінитися і стати гарною, якщо фермер 
старанно буде її обробляти. Так само, 
як властивості землі можуть змінитися, 
серця людей можуть змінитися за 
допомогою сили Бога. 
Навіть серця, які затверділи, як земля 

при дорозі, можна зорати за допомогою 
Святого Духа. Навіть серця, які мають 
багато зла, можуть перетворитися 

на лагідні, коли люди позбудуться 
зла. Навіть серця, сповнені заздрості, 
ревнощів, ворожнечі а також всіх форм 
зла, можуть стати м’якими і лагідними. 
Чим більше ви будете обробляти своє 
серце таким чином, тим більшим буде 
ваш плід лагідності. 
Але ваше серце не може змінитися 

автоматично  лише  тому,  що  ви 
отримали  Святого  Духа .  Також 
необхідно докласти власних зусиль. 
Ви повинні постійно палко молитися 
і намагатися думати, говорити і діяти 
в істині в усьому. Ви не повинні 
переставати це робити через кілька 
тижнів або місяців, але продовжувати 
докладати зусиль до кінця. Коли ви 
являєте такі зусилля, Бог врахує це 
і дасть вам Свою благодать і силу, і 
Святий Дух допоможе вам. 
Коли ви обробляєте своє серце-ґрунт, 

перетворюючи його на добру землю, 
ви автоматично принесете інші плоди 
Святого Духу. Але лагідність більше 
пов’язана з обробкою серця-ґрунту. Ви 
не можете стати лагідною людиною 
доки  не  позбудетеся  запального 
характеру,  ненависті ,  заздрості , 
жадібності, ворожнечі, хвастощів, 
самовдоволення і подібних якостей. 
Якщо ви матимете такі риси характеру, 
люди не зможуть знайти в вас спокій. 
Тому лагідність більше пов’язана 

і з  освяченням ,  ніж  інші  плоди 
Святого Духу. Якщо ви маєте духовну 
лагідність, ви отримаєте відповіді на 
все, що ви просите, так само як ви 
отримуєте добрий плід коли сієте у 
добрий ґрунт.

3. Духовна лагідність і доброчесна 
великодушність
П о - п е р ш е ,  д о б р о ч е с н а 

великодушність є наслідком гідних 
і стриманих дій. М’які люди, які не 
мають належного уміння розрізняти, 
не  можуть  приймати  інших .  Їх 
зневажатимуть і використовуватимуть 
інші люди. Також люди, які мають 
лагідність і доброчесну великодушність, 
мають належні норми судження. 
Вони чинять правду, належним чином 
розуміючи ,  що  правильно ,  а  що 
неправильно. 
Коли Ісус очистив Храм і докорив за 

лицемірство книжників і фарисеїв, Він 
був дуже непереборним і строгим. Він 
має лагідне серце, щоби «очеретини 
надломленої не доломити, і гнота 
догасаючого не погасити», але все 

рівно Він суворо докоряв людям, коли 
це було необхідно. Якщо ви маєте таку 
гідність і правду в серці, люди не будуть 
зневажати вас незважаючи на те, що ви 
ніколи не будете підвищувати голос або 
намагатися бути суворою людиною. 
Зовнішність також пов’язана з тим, чи 

маєте ви характер Господа і бездоганні 
справи тіла. Доброчесна людина має 
почуття власної гідності, авторитет і 
важливість у словах; вона не говорить 
необережно безглузді слова. Така 
людина одягається відповідно кожної 
події. Вона має м’який вигляд обличчя, 
не  виглядає  грубою  і  холодною . 
Доброчесна і великодушна людина 
буде робити все чесно і думає про те, 
щоби допомогти людям відчути себе 
затишно. 
Доброче сна  великодушн ість 

являє милосердя і співчуття. Люди, 
які  мають  таку  якість ,  не  лише 
допомагатимуть іншим людям, які 
потребують фінансової допомоги, але 
також духовно стомленим і слабким, 
заспокоюючи їх і проявляючи до них 
милість. 
Наприклад, припустимо, є віруюча 

людина, яка страждає від переслідувань 
за віру. Деякі лідери співчуватимуть 
у своєму серці такій людині. А інші 
лідери будуть підбадьорювати, утішати 
і допомагати в залежності від ситуації. 
Коли  лагідність  проявляється  у 
доброчесних справах, вона може дати 
милість і життя іншим людям. 

Любі брати і сестри у Христі! Коли 
все йде не так, як хочеться, дехто може 
сказати: «Я нічого не можу зробити, бо 
я таким народився». А люди, які вірять 
в Бога, не повинні говорити такі слова. 
Ми можемо змінити характер і навіть 
внутрішнє серце за допомогою справ 
Святого Духа. 
Навіть нестримність, хвастощі, 

корисливість і самовдоволення можуть 
змінитися, перетворивши людину 
на лагідну і доброчесну, якщо вона 
позбудеться зла і буде обробляти своє 
серце. Навіть зосереджені на самих 
собі люди, а також сором’язливі 
люди  можуть  стати  сміливими  і 
великодушними, щоби допомагати 
іншим. 
С п о д і в а ю с я ,  в и  с т а р а н н о 

оброблятимете своє серце і принесете 
прекрасні плоди лагідності, щоби 
стати великою посудиною подібно до 
Мойсея. 

Старший пастор доктор Джерок Лі
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Деякі люди постійно помиляються, завдають збитків і шкодять іншим. 
Деякі люди багато нарікають і навіть сердяться через дрібниці. 

Коли ви займаєтеся якоюсь справою разом з іншими людьми у групі, 
ви можете подумати, що було би краще робити це окремо. Однак ми, 

Божі діти, повинні здійснювати на практиці духовну любов, 
яка «вірить, надіється і зносить все». Тепер давайте детально розглянемо способи, 

яким чином можна застосувати її на практиці. 

◆ Крок 1 ◆

Ми повинні вірити 
в Божу любов до 

кінця

◆ Крок 2 ◆

Ми повинні вірити, 
що випробування – 
це короткий шлях 
для виконання 
наших сподівань

◆ Крок 3 ◆

Ми повинні чинити 
лише добро

У 1 Посланні Петра 1:7 написано: 
«Щоб досвідчення вашої віри було 
дорогоцінніше за золото, яке гине, хоч 
і огнем випробовується, на похвалу, 
і честь, і славу при з’явленні Ісуса 
Христа».
Бог бажає, щоби Його діти швидко 

зростали у вірі і долали випробування з 
вірою незалежно від того, наскільки це 
може бути неприємно. Тому що лише 
після цього вони зможуть насолодитися 
вічною хвалою, славою і шаною у 
вічності на небесах.
Живучи відповідно Божого Слова, ми 

можемо зустрітися з несправедливими 

стражданнями. Щоби подолати їх, ми 
повинні вірити в те, що ми отримуємо 
особливу любов Бога. Ми повинні 
знати, що це від любові Бога, який веде 
нас у кращу небесну оселю, і дякувати 
Йому від щирого серця. 
Крім того, ми повинні до кінця вірити 

в Його любов. Коли ми зустрічаємося 
з випробуваннями віри, це може 
спричинити біль. Якщо біль сильний і 
продовжується довгий час, дехто може 
подумати: «Чому Бог не допомагає 
мені? Чи насправді Він любить мене?» 
Якщо  ми  сумніваємося  в  Його 

любові, в нас може виникнути бажання 

відмовитися .  Ми  можемо  навіть 
нарікати і ображатися на Нього. Ми 
повинні тримати у своєму серці Божу 
любов і зносити випробування. Ми 
повинні вірити в те, що Бог бажає 
привести нас у кращу небесну оселю, 
тому що Він любить нас. 
Якщо ми віримо в любов Бога і 

терпимо до кінця, ми зрештою станемо 
досконалими людьми (Послання Якова 
1:4). Випробування – це прояв любові 
Бога, Який дбає про нас. Сподіваюся, 
що ви незмінно будете вірити в цю 
любов, так що витерпите і подолаєте всі 
випробування. 

У  Посланн і  до  римл ян  5:3 - 4 
написано: «І не тільки нею, але й 
хвалимося в утисках, знаючи, що 
утиски приносять терпеливість, а 
терпеливість досвід, а досвід надію». 
Як написано, утиски – це короткий 
шлях для досягнення своїх сподівань. 
Дехто може подумати: «Коли я 

відновлюся?» Але якщо ми терпимо 
вип робу в анн я  і  п родовжуємо 
відновлюватися, ми зрештою станемо 
Божими справжніми і бездоганними 
дітьми ,  схожими  на  Нього.  Ми 
отримаємо право увійти в Новий 
Єрусалим. 

Отже, коли наступає випробування, 
ми не повинні уникати його, але 
спробувати пройти його якнайкраще. 
З в и ч а й н о ,  л юд и н і  в л а с т и в о 
шукати  легкий  шлях .  Але  якщо 
ми будемо намагатися віддалитися 
від випробувань, ми прийдемо у 
бажаний пункт призначення набагато 
пізніше. 
Припустимо, є людина, яка створює 

для вас проблеми в усьому. Ви не 
показуєте це відкрито, але відчуваєте 
незручність щодо цієї людини. Ви 
просто намагаєтеся уникати ї ї. У 
такому випадку ви повинні не лише 

намагатися ухилитися від ситуації, 
але подолати її, докладаючи активних 
зусиль. Ви повинні терпіти те, від 
чого ви страждаєте поряд з цією 
людиною, і досягати такого серця, 
щоби дійсно зрозуміти і простити її. 
Коли ви будете робити так, Бог дасть 
вам благодать і силу, яку ви повинні 
мати, щоби любити ту людину. 
Отже випробування – це короткий 

шлях до вашої надії. Якщо ви дійсно 
бажаєте мати духовну любов, коли 
б вас не спіткали випробування, ви 
повинні радіти і думати про те, що 
зараз ви йдете коротким шляхом. 

Даниїл жив за Божим Словом, не 
йдучи на компроміс із цим світом, 
але його вкинули у рів з левами за 
змовою лихих людей (Книга пророка 
Даниїла  6). Однак  він  ніколи  не 
нарікав на Бога. Він ніколи не нарікав 
на царя, який дав наказ вкинути його 
у рів. Незважаючи на те, що він знав, 
що це був лихий план, він не відповів 
злом тим, хто замислив змову проти 
нього. Оскільки він знав волю Бога, 
він реагував тільки з добром. 
Потім Бог послав Своїх ангелів, 

щоби вони затулили пащі левам. Вони 
захистили Даниїла від небезпеки. 
Замість  Даниїла  лихі  люди ,  які 
замислили змову проти нього, стали 
здобиччю для левів. 
Може  здатися  нерозсудливим 

протидіяти з добром тим, хто чинить 
вам  лихо.  Але  якщо  ми  знаємо 
закон духовного царства, мудрий 
буде реагувати з добром. Це також 

шлях до благословення. Ми повинні 
перемагати зло добром. 
З тілесної точки зору здається, що 

випробування походять від інших 
людей або через певні обставини. 
Але з духовної точки зору їх дає 
ворог, сатана і диявол, а подолання 
випробувань – це духовна битва. 
Щоби перемогти у цій битві , ми 
повинні  боротися  відповідно  до 
правил духовного царства. 
У  Посланн і  до  римл ян  12:21 

написано: «Не будь переможений 
злом, але перемагай зло добром!» 
якщо ми таким чином будемо робити 
добро, може здатися, що ми втрачаємо 
і зазнаємо збитків, але насправді 
все навпаки. Тому що справедливий 
і  добрий  Бог  управл яє  долею , 
невдачею, життям і смертю людей 
відповідно до духовного закону. 
Наприклад ,  дехто  з  вас  може 

страждати від невіруючих членів 

родини. Гоніння швидко минуть і 
ваша родина буде євангелізована 
лише коли ви будете діяти у добрі. 
Дехто може сказати: «Чому він такий 
лихий?» і буде намагатися переконати 
людину якимись аргументами. Тоді 
випробування  можуть  стати  ще 
серйознішими і триватимуть довше. 
Потім вам спочатку необхідно буде 

спробувати зворушити їхні серця 
з любов’ю. Ви повинні молитися з 
любов’ю і служити їм в Господі. Ви 
повинні стати світлом, яке сяє яскраво 
для  вашої  родини .  У  будь -як ій 
ситуації ви повинні думати з добром і 
сповідувати свою віру. 
Ви повинні чинити добро у будь-

якій ситуації, пам’ятаючи зізнання 
апостола Павла: «Я щодень умираю». 
Тоді Бог зробить все у найкращий 
час. Найпотужніша зброя у духовній 
боротьбі полягає не в силі мудрості 
людей, але у доброті Бога. 

Здійснити духовну любов,
яка вірить, надіється і все зносить



№ 50  10 липня 20164 Свідоцтва Hовини анмінМ

Телефон: 82-70-8240-2075
www.urimbooks.com
urimbook@hotmail.com

Телефон: 82-2-824-7107
www.gcntv.org
webmaster@gcntv.org

Телефон: 82-2-818-7039
www.wcdn.org
wcdnkorea@gmail.com

ВХМ
Всесвітня християнська мережа

Телефон: 82-2-818-7334
www.manminseminary.org
manminseminary2004@gmail.com

МСМ
Міжнародна семінарія Манмін Всесвітня мережа християн-лікарів

ВМХЛ Урім букс

У 2009 році я перебувала на порозі смерті. Я лежала 
у лікарні у місті Тяньцзінь через порушення роботи 
серця. Мій лікар сказав, що у мене вже немає шансу 
і виписав довідку для крематорію. Моя донька 
дияконіса Сонгеон Ган покликала мою сестру, 
дияконісу Сеонгок Кім з міста Янцзи і сказала, 
їй, що вона бажає, щоби я отримала молитву 
доктора Джерок Лі. Я отримала його молитву 
про хворих під час ранкового недільного 
богослужіння через свій мобільний телефон. 
Потім я побачила видіння, в якому великий 

камінь  вийшов  із  моєї  грудної  клітки.  Я 
озирнулася, щоби знайти його. Донька запитала, 
що я шукаю, тому я розповіла їй, що я побачила. З 
радістю вона промовила: «Моя мама спаслася!» 
Я попросила свого лікаря прийти до мене, щоби мене 

виписали з лікарні. А він привів до мене похоронного 
директора. Коли він побачив мене, він здивувався, тому що 
я нормально стояла. Я досі жива завдяки дивовижній силі 
Бога. Алілуя!
Я не надто освічена людина і в мене нічого немає. Єдине, 

що я можу, – це проповідувати про живого Бога, якого я 
зустріла, тим, хто помирає, не дізнавшись про небеса і пекло. 
Ось чому я живу. Всю славу і подяку я складаю Богові. 

Коли мені було дев’ять років, я страждала від 
сильного болю у вухах, і зрештою моє ліве вухо 
перестало чути. Протягом десяти років я ходила 
у церкву, але не могла добре чути проповіді. Я 
завжди відчувала хвилювання і стала пасивною.

12 березня 2016 року під час прогулянки 
я підбігла до дияконіси Сунсіл Кім , яка 
роздавала  «Новини  Манмін».  Від  неї  я 
дізналася про могутні справи, які являються 
чере з  док тора  Лі ,  і  на с т у пно ї  нед і л і 
зареєструвалася у церкві.
Храм був таким яскравим, що я відчула себе 

наче на небесах. Мене запевнили, що Бог привів 
мене у цю церкву, тож я пролила багато сліз 

подяки. 
Наприкінці березня я також відвідала Божественні 

збори зцілення у молитовному центрі Манмін. Після 
проповіді президента центру Бокнім Лі я покаялася у 
тому, що ненавиділа своїх батьків, рідних братів і сестер, 
а також колег. Потім я отримала молитву з хусткою, над 
якою помолився доктор Джерок Лі (Книга Дії 19:11-12). У 
ту мить я відчула напад болю, а потім моє ліве вухо, на яке 
я не чула протягом 49 років, почало чути. Алілуя!
Я почала добре чути. Я дуже щаслива!

Дияконіса Сунсіл Кім, 62 роки Сестра Єонок Кім, 57 років

Я  був  католиком  і  не  був 
впевненим у спасінні. Я не мав 
миру у серці. Я насолоджувався 
земними задоволеннями разом 
з друзями і любив випити. Я 
ненавидів інших людей через 
банальні питання і накопичував 
у собі важкі почуття. Я навіть бив 
свою дружину і звинувачував її, 
якщо щось погане відбувалося 
поза межами родини. У моїй сім’ї 
не було миру. Я був лейтенантом 
війського-морського флоту, але 
внаслідок багатьох причин мені 
було важко підвищитися у чині. 
У  20 0 6  роц і  я  почув ,  що 

дивовижні  справи  зцілення 
відбуваються  через  доктора 
Джерок Лі, міжнародного діяча 
духовного відродження, який 
живе  у  Південн ій  Кореї .  Я 
відвідав його Об’єднану кампанію у ДР Конго. 
Я став свідком, як багато людей зцілилося від 
невиліковних і смертельних хвороб. Мене дуже 
зворушила його проповідь. Пізніше я дізнався про 
Церкву Манмін Кіншаса і відвідав її особисто. 
У січні 2007 року я став членом Церкви Манмін 

і почав слухати проповіді доктора Лі на каналі 
ВХМ. Я зрозумів, яким має бути справжнє 
християнське життя, сповнився подяки і радості. 

Коли я прочитав книжку «Слово про Хрест» і 
дізнався про те, чому Ісус Христос – наш єдиний 
Спаситель, я був у захопленні. 
Я дізнався про обрізання серця. Я перестав 

вживати алкоголь, кинув палити, а мій запальних 
характер став м’яким. Я більше не б’ю свою 
дружину. Члени моєї родини почали виявляти 
інтерес до церкви, тому що побачили, як я 
змінився. Зрештою вони зареєструвалися у церкві. 

Крім того, оскільки моя сім’я 
стала спокійнішою, Бог дав нам 
благословення, що переливаються 
через край. Алілуя!
У березні 2015 року я не міг 

добре ходити через біль у лівій 
нозі. Коли пастор Госу Лі з Церкви 
Манмін  Кіншаса  помолився 
про мене з хусткою, над якою 
помолився старший пастор, я 
звільнився від болю (Книга Дії 
19:11-12).
Моя дружина зцілилася від 

ревматоїдного артриту завдяки 
молитві старшого пастора про 
хворих ,  а  моя  друга  донька 
одужала після харчового отруєння 
через молитву з хусткою. Моя 
онука добре росте, хоча народилася 
слабкою і трималася в інкубаторі. 
Я дуже вдячний за Божу благодать, 

тож я намагаюся постійно молитися і жити за 
Словом. Зробивши все це, я отримав багато 
благословень. 
Мене було швидко підвищено у чині, я став 

капітан-лейтенантом, а тепер я командир флоту. 
Я також є головою Комітету управління церкви 
у Церкві Манмін Кіншаса. Всю славу і подяку я 
складаю Богові любові, Який направляє нас, щоби 
ми жили благословенним життям.

«Відновившись за допомогою 
Євангелія Святості, 

я отримую благословення!»

Диякон Симфорієн Гайзурі Малумба, 
55 років, Церква Манмін Кіншаса, ДР Конго

(Четвертий справа, з родиною)

Дияконіса Сунсіл Кім (зліва) 
і сестра Єонок Кім з 
китайської парафії

«Мій живий Бог! 
Через Тебе я відчуваю щастя!»

Внаслідок серцевого 
нападу я перебувала 
на порозі смерті, але 
знову повернулася 
до життя! 

Протягом 49 
років я була 

глухою на ліве вухо, 
але я почала 
добре чути! 


